



Referat af Bestyrelsesmøde i Marstal Kajakklub onsdag d. 7 juni kl. 17.30

Deltager:

Niels Jørgen Bech

Susanne Grube

Jan Møller

Berit Eilertsen

Mette Winther (referent)

Afbud:

Mathias Faurby

Heidi Albertsen

1. Godkendelse af dagsorden *Godkendt*
2. Godkendelse af referat fra sidste møde *Godkendt*
3. Status i bestyrelsesoverdragelse.
 - a) *Susanne vil sørge for Berit får adgang til foreningsadmin.*
 - b) *Niels-Jørgen og Susanne har været i Risesparekasse, som måske vil give penge til kassekredit, hvis der er udsigt til fondsmidler i forbindelse med nye tag.*
 - c) *Rokort: Jan har arbejdet på rokort som er et udviklingsprojekt. Der er løbene opdatering ifm. nye roer og kajakker. Niels-Jørgen, Susanne og Jan vil gennemgå klubbens kajakker for at opdatere listerne i rokort.*
 - d) *Nøgler: Berit deponerer 3-5 nøgler til både Niels-Jørgen og Susanne, som kan udlevere og afregne disse til nye medlemmer som bliver frigivet (dette foregår inkl. nøglekwittering).*
 - e) *Klubben gmail: Niels-Jørgen opretter automatisk videresend så Mette kan følge med.*

- f) *Niels-Jørgen indhenter mitID til foreningen.*
- g) *CFR: er ikke aktuelt.*
- h) *Hostmaster.dk – Susanne vil følge op på dette igen.*
- i) *Banken har hidtil været meget dyr ihht. nyt betalingskort til klubben. Niels-Jørgen tjekker op på betalingskort i banken igen. Indtil videre lægger vi selv ud for udgifter. Berit kontakter ang. hjemmesiden hvad proceduren er ang. foreninger uden betalingskort.*

4. siden sidst.

- a) *Klubben har fået 4.000 kr. i støtte af Risesparekasse.*
- b) *Der har været henvendelse fra HF og VUC ang. "idrætstimer" i kajakklubben. Det er blevet anbefalet til HF og VUC at henvende sig igen næste år i god tid, så vi sammen kan finde en holdbar løsning for opstart af nye roer.*
- c) *Der har været åbenthus, arbejdsdag samt førstehjælpkursus som alle er forløbet godt.*
- d) *Der har været tyveri af flagline og vimpel.*
- e) *Der er ansøgt penge hos Hempelfonden til børne- og ungdomsholdet.*

5. Aflæsning

- a. Vand, sidst aflæst 530 M3
- b. El, sidst aflæst 258 kWh.
DD. aflæses vand til: 547 M3, El til: 638 kWh. Det høje elforbrug skyldes, at Harmonika festivalen, efter aftale, har benyttet strøm fra kajakklubben.

6. Økonomi ved Susanne.

Regnskabet ser fornuftigt ud, der er plus på kontoen. Klubben har opsagt renovation og forventer at få penge refunderet her. Klubben har fået penge fra Ærø-kommune.

7. Rengøring.

Der er fundet en ny til rengøring af klubhuset.

8. Vedligeholdelse

Der skal købes ny flagline.

Tag: der diskuteres løsninger for taget og evt. ansøgning om FLAG-midler, Velux og Norlys. Mette står for at nedsætte arbejdsgruppe for at samle viden og ideer klubbens tag.

9. Klubaktiviteter, herunder nyt fra instruktørerne, sommerens arrangementer.

a) Grillaftener: Der skal reklameres for grillaftenerne på fb, hjemmeside og foreningsadm. Mette laver udkast til invitation. Klubben sørger for en tændt grill, folk skal selv medringe resten, men med mulighed for at købe drikkevarer (kontant).

Susanne køber kul.

3 datoer er afsat: 29 juni, 13 juli og 27 juli. start kl. 17 til 18.30. Der er mulighed for at ro inden. Alle er velkomne; familie og venner er inviteret.

Ansvarlig for div. datoer:

29: Susanne – kul, drikkevarer

13: Niels-Jørgen.

27: Mette

b) DGI skralde dag : hvis vi ikke skal stille med div. folk så vil vi gerne lægge lokaler til.

10. Evt.

Susanne forslår fest d. 26 august i anledning af klubbens 25 års jubilæum. Susanne skriver ud til folk om der vil være nogen i et festudvalg til at arrangere jubilæumsfesten.

11. Næste møde: 13 september kl. 17.30